
het morgen te bespreken in de vaste
commissie voor Financiën. De eerst
aangewezen bewindspersoon zal
zonder meer de minister van
Financiën zijn. Andere commissies
kunnen daarbij worden uitgenodigd.
Dan kunnen wij ook bespreken welk
type debat wij dan hebben. Wij
hebben het rapport van de Rekenka-
mer nog niet; wij weten niet eens
zeker of het volgende week komt.
Een debat is prima, maar het lijkt mij
iets te vroeg om het nu al te
agenderen.

De heer Nicolaı̈ (VVD): Voorzitter! Ik
sluit mij aan bij de heer Crone. Het
maakt wat ons betreft niet zoveel uit
of er eerst een procedurevergadering
wordt gehouden in de vaste
commissie voor Financiën ofwel de
vaste commissie voor OCW. Eigenlijk
zouden wij liever zien dat het debat
zo snel mogelijk wordt gehouden,
maar pas wordt afgesproken als wij
kennis hebben kunnen nemen van
het rapport van de Rekenkamer en
het standpunt daarover van het
kabinet.

Mevrouw Halsema (GroenLinks):
Voorzitter! De fractie van GroenLinks
ondersteunt het verzoek van de
D66-fractie.

De heer Schutte (GPV): Voorzitter!
Wij moeten onze adviseurs, waartoe
de Algemene Rekenkamer zeker
behoort, ernstig nemen. Als zij
aankondigen dat zij met een rapport
zullen komen, moet je van dat
rapport kennisnemen en dan
beoordelen wat je ermee gaat doen,
maar niet al van tevoren.

De heer Balkenende (CDA):
Voorzitter! Er zijn eindeloze vragen
gesteld en steeds komen dezelfde
argumenten terug. Ik heb zelf het
gevoel dat, na de kennis die je kunt
hebben na beantwoording van de
vragen, er reden is om een plenair
debat aan te vragen.

De voorzitter: Ik heb het gevoel dat
het een het ander niet uitsluit.
Mevrouw Lambrechts en anderen
vragen in ieder geval een plenair
debat. Een deel van de Kamer wijst
er terecht op dat je het rapport van
de Rekenkamer serieus moet nemen
en dat je ook moet bekijken welke
procedure je daarbij moet volgen. Ik
houd er zelf rekening mee dat een
plenaire afronding van dit onderwerp
zal moeten plaatsvinden. In die zin

ben ik mevrouw Lambrechts
dankbaar voor haar aankondiging. Ik
hoor wel hoe het in de verschillende
procedurevergaderingen afloopt,
mede gelet op het tijdstip waarop
het rapport van de Rekenkamer tot
ons komt.

Aldus wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Verhagen.

De heer Verhagen (CDA): Voorzitter!
Drie punten die ik aan de orde wilde
stellen, zal ik naar voren brengen in
de procedurevergadering van de
vaste commissie voor Buitenlandse
Zaken. Wél wil ik hier het verzoek
doen het verslag van het algemeen
overleg van vorige week donderdag
ter voorbereiding van de Algemene
Raad op de plenaire agenda te
plaatsen. Gelet op de uitkomsten van
de Algemene Raad over de start van
de onderhandelingen met Cyprus –
het gaat om een delegatie waarin
slechts het Griekse deel van het
eiland is vertegenwoordigd – willen
wij ten principale de voortgang van
de onderhandelingen aan de orde
stellen.

De voorzitter: Ik zal daarover een
nader voorstel doen.

Aldus wordt besloten.

De voorzitter: Aangezien een debat
in de Eerste Kamer enigszins
vertraagd is, kan er bij de stemmin-
gen geen bewindspersoon aanwezig
zijn.

Aan de orde zijn de stemmingen in
verband met het wetsvoorstel
Vaststelling van de begroting
van de uitgaven en de ontvang-
sten van het Ministerie van
Algemene Zaken (III) voor het
jaar 1999 (26200-III).

(Zie vergadering van 29 september
1998.)

De artikelen 1 t/m 3, de begrotings-
staat, onderdeel uitgaven en
verplichtingen, de begrotingsstaat,
onderdeel ontvangsten, en de
beweegreden worden zonder
stemming aangenomen.

In stemming komt het wetsvoorstel.

De voorzitter: Ik constateer, dat het

wetsvoorstel met algemene
stemmen is aangenomen.

Aan de orde zijn de stemmingen in
verband met het wetsvoorstel
Goedkeuring van de op 16
december 1997 te Brussel tot
stand gekomen Protocollen bij
het Noord-Atlantisch Verdrag
betreffende de toetreding van de
Republiek Hongarije, de Repu-
bliek Polen en de Tsjechische
Republiek (26032), en over:
- de motie-Koenders c.s. over het
bieden van een concreet perspectief
aan een of een aantal landen (26032,
nr. 6).

(Zie vergadering van 30 september
1998.)

De artikelen 1 t/m 4 en de beweegre-
den worden zonder stemming
aangenomen.

In stemming komt het wetsvoorstel.

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de PvdA, D66, de VVD, het CDA, het
GPV, de RPF en de SGP voor het
wetsvoorstel hebben gestemd en die
van de overige fracties ertegen,
zodat het is aangenomen.

In stemming komt de motie-
Koenders c.s. (26032, nr. 6).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de PvdA, D66, de VVD, het CDA, het
GPV, de RPF en de SGP voor deze
motie hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

Aan de orde zijn de stemmingen in
verband met het voorstel van
rijkswet Goedkeuring van het op
10 september 1996 te New York
tot stand gekomen Verdrag
inzake het alomvattend verbod
op kernproeven (Trb. 1997, 62)
(25728, R1602), en over:
- de motie-Hoekema c.s. over
onderhandelingen ter vermindering
van de kernwapenarsenalen (25728,
R1602, nr. 6).

(Zie vergadering van 30 september
1998.)

De voorzitter: De motie-Hoekema
c.s. (25728, R1602, nr. 6) is in die zin

Voorzitter
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